
ЗПЄРШИХУСТ Олександр НЕСТЕРУК:
«Успіх завжди має багато хрещених батьків, 

а поразка, як правило,- сирота
Рік, що минув, як і початок нинішнього, виявився багатим 
на гучні перемоги рівненських легкоатлетів, плавців, бок
серів, стрільців, баскетболістів, майстрів східних бойових 
мистецтв та інших видів спорту. Ним ще впродовж цього 
часу жило Рівне? Про це розмова журналіста «7 днів» з ві
домим спортивним меценатом, головою осередку Ф еде
рації стронгмену України у Рівненській області, депутатом  
Рівнеради Олександром НЕСТЕРУКОМ.
-  Я дуже люблю футбол, тому 

розмову про спортивне життя 
міста хочу розпочати з футболь
ного клубу НК «Верес». Хоча, по
клавши руку на серце, не можу 
сказати, що це справді, як його 
презентує обласна федерація 
футболу, народний клуб. Ду
маю, зі мною погодиться багато 
вболівальників. Зрештою, клуб 
міг би бути народним, і люди 
здавали б членські внески, якби 
команда грала у Рівному і на 90 
відсотків складалася з місцевих 
футболістів (уродженців Рівного 
й області).

І тут не треба чогось вигадува
ти. Візьмімо НВК № 26. Це спор
тивна базова школа з футболу, де 
є міні- і велике футбольне поля. 
Чому б у 26-ій школі, де навча
лися б талановиті футболісти з 
усього міста, не виховувати май
бутніх гравців «Вереса»? Звичай
но, ми, як правило, хочемо все 
і відразу. Але такого не буває.

має поповнюватися молодими 
перспективними футболістами. 
Та, щоб мати справді народний 
клуб, можна потерпіти. І рано чи 
пізно, повірте, настав би його 
зірковий час.

-  Чи не тому робите ставку 
на НВК № 26, що особисто по
сприяли в облаштуванні там 
футбольних полів?

-  Мова не про те. Головне, 
що ми зробили велике поле, де 
мають змогу тренуватися й гра
ти учні школи. Як результат, ко
манда НВК № 26 вдруге поспіль 
виборює головний трофей Кубку 
майбутніх чемпіонів. Більше того, 
торік школа виставила на турнір 
дві команди. А це свідчення того, 
що в нас є талановиті діти, які 
вміють грати у футбол.

Щоб мати хорошу футбольну 
команду майстрів, на моє пере
конання, треба робити ставку 
на місцевих хлопців. Прикладом 
можуть служити ФК «Малинськ»

це й аматорські команди) показу
ють доволі зрілий футбол. Мене 
зачіпає за живе, коли «Верес» 
презентують як народний клуб 
Рівного, а там жодного гравця 
з Рівного немає. Тоді для чого 
нам цей клуб? Просто, щоб була 
асоціація з Рівним? Давайте тоді 
бразильців чи англійців купимо, 
аби тримати марку, виступаючи у 
Прем’єр-лізі.

-  Нинішні діти на відміну від 
старших поколінь віддають 
перевагу комп’ютерним іграм, 
а не спорту. Дехто каже, що 
це через відсутність належної

нів-професіоналів у нас справді 
проблеми. Наприклад, маємо 
легкоатлетів, які показують дуже 
високі результати на європей
ських і світових змаганнях, а 
тренуватися в рідному місті їм 
ніде. Відтак нашим спортсме
нам доводиться зазвичай за свої 
гроші їхати кудись на тренувальні 
збори. Те саме стосується й пла
вання. У нас немає 50-метрового 
басейну, хоча рівненські плавці 
показують відмінні результати на 
найпрестижніших міжнародних 
турнірах. Зате коли хтось із рів
ненських спортсменів привозить

перший чемпіонат України з бок
су серед дівчат. Зізнаюся, мені 
було цікаво подивитися на жіно
чий бокс. Бо на чемпіонаті деякі 
дівчата виступали так майстерно, 
що й хлопцям могли б дати фори. 
У нас, у Рівному, щонайменше 
три боксери, яким пророкують 
велике майбутнє. Але знову ж 
таки перспективи спортсменок у 
їхніх руках, бо на змагання їм за
звичай доводиться їздити за свої 
гроші. Чому так кажу? Бо нерідко 
допомагаю боксерам, як і бага
тьом іншим рівненським спортс
менам, з екіпіровкою, спортив
ними знаряддями, поїздками на 
турніри, організацією змагань.

Знаєте, були б у Рівному хо
роші умови для занять спортом, 
були б значно кращі результати. 
Хоча за нинішніх умов і на ці не 
можна нарікати.

-  Від якого з організованого 
за вашою участю спортивного 
турніру ви отримали найбіль
ше задоволення?

-  Однозначно від проведених 
у Рівному влітку минулого року 
змагань, що занесені до річно
го плану-календаря Федерації 
стронгменів України. До речі, 
турнір «Найсильніша людина 
України», на який завітав голо-


